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Χρήστος Δερμεντζόπουλος 

Βουλευτής Έβρου – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

21.07.2020 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 

• τον Υπουργό Οικονομικών κ. Χρήστο Σταϊκούρα 

• τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας κ. Νικόλαο Παναγιωτόπουλο  

 

Θέμα: « Καταβολή  στα στελέχη του Στρατού Ξηράς, των αποζημιώσεων για τις 

υπηρεσίες αποτροπής των μεταναστευτικών ροών. » 

Αποτελεί κοινή πεποίθηση  τόσο της πολιτικής όσο και της στρατιωτικής  ηγεσίας, 

πως το στελεχιακό δυναμικό των  Ελληνικών Ενόπλων Δυνάμεων συνιστά 

πολλαπλασιαστή ισχύος και συγκριτικό πλεονέκτημα για την πατρίδα μας. Ο 

επαγγελματισμός δε, των στελεχών του Στρατού Ξηράς απεδείχθη περίτρανα όταν 

μαζί με τα στελέχη των Σωμάτων Ασφαλείας κατάφεραν να αποτρέψουν την βίαιη 

παραβίαση των συνόρων μας, από τις παράνομες μεταναστευτικές ροές που 

χρησιμοποίησε γι’ αυτό τον σκοπό η κυβέρνηση Ερντογάν. 

Ωστόσο, σύμφωνα με την Ένωση Στρατιωτικών Περιφέρειας Ανατολικής 

Μακεδονίας και Θράκης (ΕΣΠΕΑΜ/Θ), από τον Μάρτιο του 2020 δεν έχουν 

καταβληθεί στα στελέχη του Στρατού Ξηράς που υπηρετούν στην 12η και 16η  

Μηχανοκίνητη Μεραρχία πεζικού, καθώς και στην 50η  Ταξιαρχία Πεζικού, οι 

αποζημιώσεις των υπηρεσιών που εκτελούνται για την αποτροπή των παράνομων 

μεταναστευτικών ροών, εντός της Ζώνης Ασφάλειας Προκάλυψης (ΖΑΠ).  
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Κατόπιν τούτου ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

Σε ποιες ενέργειες προτίθενται να προβούν, έτσι ώστε να καταβληθούν άμεσα στα 

στελέχη του Στρατού Ξηράς, οι αποζημιώσεις των  υπηρεσιών  αποτροπής  των 

μεταναστευτικών ροών; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Χρήστος Δερμεντζόπουλος 

 




